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Öppna upp stadsdelsnämndens sammanträden 

Vänsterpartiet menar att det nu är hög tid att lätta på de stränga coronaregler som ålagts 

politikerna i stadsdelsnämnden. Det är orimligt att endast en person per parti får närvara 

fysiskt då denna regel förhindrar en öppen och demokratisk debatt som inte kan kompenseras 

genom möjlighet att närvara via nätet. Förvaltningen måste nu ges uppdraget att möjliggöra 

för alla demokratiskt valda politiker att närvara liksom för medborgarna.  

 

Vänsterpartiet har under en period accepterat nödvändiga inskränkningar i den fysiska 

närvaron men menar nu att det är ohållbart att fortsätta på detta sätt. Det finns andra metoder 

för att genomföra mötena på ett såväl säkert sätt, ur smittskyddsperspektiv, samt tillgängligt, 

inte minst för syn- och hörselskadade. 

 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd har beslutat att alla politiker ska kunna närvara samt återinfört 

öppna sammanträden för allmänheten. Man har helt enkelt hyrt in sig i en större lokal som gör 

detta möjligt samtidigt som man kan upprätthålla fysisk distansering. Stadsdelsnämnden i 

Enskede-Årsta-Vantör har beslutat att alla politiker ska ha närvarorätt.  

 

Vänsterpartiet menar att till sammanträdet i september måste alla ordinarie ges möjlighet att 

delta fysiskt. Den lokal vi har tillgång till gör detta möjligt. Om alla politiker samt 

allmänheten ska kunna delta krävs en större lokal framöver. 

 

 


